

## EPISODES OF THE YEAR 花絮回顧

To encourage the use of IT, ASL sponsored Shak Chung Shan Memorial Catholic Primary School in the eSchool Bag Project  
自動系統贊助天主教石鐘山紀念小學的電子書包計劃，藉此鼓勵學校運用資訊科技教學

06/2002



12/2002

ASL not only cares for the customers, but also cares for the society  
自動系統熱心公益，回饋社會

## EPISODES OF THE YEAR 花絮回顧

Customers seeking advanced IT solutions at ASL's booth in CA Expo Hong Kong 2002  
大批客戶於2002年CA香港博覽會自動系統的攤位內查詢各項先進資訊科技解決方案

08/2002



ASL and business partners exchanging business opportunities at Stratus and EMC Reseller Luncheon  
自動系統與業務夥伴在Stratus及EMC攜手舉辦的分銷商午餐會中洽談業務商機

11/2002



01/2003

Technology workshop on Storage Area Network held in ASL Solutions Center  
於自動系統解決方案中心舉辦的儲存區域網絡工作坊



03/2003

A team of senior executives from leading firms having fun at the ASL Executive Golf Day  
不同著名企業的高級行政人員參與自動系統尊貴客戶哥爾夫球同樂日